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Wijkraad Boerhaavewijk 
 

  

Secretariaat    
  

Floris van Adrichemlaan 98   NOTULEN VERGADERING WIJKRAAD BOERHAAVEWIJK   

2035 VD Haarlem   Dinsdag 6 december 2022   

tel: 06-81699304   Locatie: De Ringvaart   Aanvang: 20:00u   

   

  

Aanwezigen 
 
Wijkraad : René Reeuwijk (Voorzitter); Sabrina de Wit (Secretaris); Mariëlle Barnhoorn (lid, Sociaal Domein); Frits van der 

Ploeg (lid, groen); Wim Nunnikhoven (lid, Facebook); Babs Slottje (lid);. 
 
Gasten : Mahad Ahmed (SSHO); Anouck Gaastra (Dura Vermeer); Arjen de Boo (gem. Haarlem, Procesmanager); Sander 

van den Raadt (Trots Haarlem); Dimitri van den Berg (D66);  Ron Breebaart, Adrienne Rijk, Ingrid en Gerard 

Hameteman, Hans Hirs, Peter van der Beek, Kees Roelfs (wijkbewoners).  
 
Afwezig : Antoinette Wijnoogst (Penningmeester); Dick Wijnoogst (lid, verkeer & vervoer); Ailko Hammingh (lid); Gabe 

Yntema (lid, veiligheid); Mohamed Mounji (St. Samen); Rosa Scheper (Handhaving); Michiel Wijn (gebiedsagent); 

Christel Staal (Dock); Marieke van der Kaa (Spaarnelanden); Joyce Jacobs (Open Haarlem); Michel de Graaf 

(Gebiedsverbinder). 
 
Notulist : Sylvia van den Berg 

  
 

 

1. Opening en mededelingen door de voorzitter. 

René opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom op deze laatste openbare vergadering van dit jaar. Hij 

verzoekt iedereen zich kort voor te stellen.  

 

2. Mededelingen en/of aanvullende bespreekpunten 

geen 

 

3. Verslag vergadering d.d. 1 november 2022 

Er zijn geen opmerkingen, waarmee de notulen zijn goedgekeurd en vastgesteld. 

 

4. Anouck Gaastra (Dura Vermeer) herinrichting Prof Eijkmanlaan 

In januari 2023 start de herinriching van de Prof. Eijkmanlaan. Dit zal in vijf fasen plaatsvinden: 

1 tussen Lamarckstraat - Van Konijnenburgstraat 

2 tussen Van Konijnenburgstraat -  Floris van Adrichemlaan 

3 Floris van Adrichemlaan - Van Deventerstraat 

4 Van Deventerstraat - Prof. Van der Scheerstraat (?) 

5 Prof. Van der Scheerstraat (?) – Aziëweg 
 
Volgende week start de bomenkap. De bomen moeten plaatsmaken voor leidingen en fietspad. Uiteindelijk zullen 

er meer bomen geplant worden dan gekapt. 
 
Tijdens de eerste fase zal het CBR tijdelijk naar een andere locatie verhuizen. 
 
Gedurende fase 3 (Floris van Adrichemlaan) zal de busroute worden omgeleid. Dit zal ongeveer een half jaar duren. 
 
Om ruimte te creëren die de bus nodig heeft om een bocht te maken, wordt een aanpassing in de weg gemaakt. 

Bus- en fietsverkeer zullen de weg moeten delen. 

De wegversmallingen (Floris van Adrichemlaan) worden tijdelijk verwijderd; er worden betonnen, opstaande 

randen neergezet. 
 
Er wordt momenteel gekeken naar de ontsluitingswegen; er komen meerdere ‘gele’ borden. Ook is er overleg met 

de gemeente: om de grotere druk op de Amerikaweg op te vangen is is de gemeente verzocht te kijken naar de 

mogelijkheid het verkeerslicht langer op ‘groen’ te laten om de doorstroom te optimaliseren. 
 
Hoewel werkzaamheden tevoren zullen worden aangekondigd met borden, waarschuwt Anouck rekening te 

houden met verkeerschaos in de eerste week van iedere fase. 
 
De verkeerssituatie rondom scholen, brandweer en supermarkt wordt door Dura Vermeer gemonitord. 



Verslag 6-12-2022 (concept) Wijkraad Boerhaavewijk Pagina 2 van 4 

 

 

 

 

4. Herinrichting Prof Eijkmanlaan (vervolg) 

Op Facebook zijn veel reacties ontvangen met betrekking tot de parkeerplaatsen. Op het filmpje lijken hiervan vele 

te verdwijnen. Anouck: het aantal meters aan parkeerplaats blijft hetzelfde. 
 
Informatie over de ontwikkelingen zijn te volgen via de Dura Vermeer Bouwapp. Deze informatie is tevens te 

vinden op de website van de wijkraad. Daarnaast verzorgt Dura Vermeer bewonersbrieven. 

 

5. Financiën  

De wijkraad heeft de stukken m.b.t. de verantwoording 2022 en de aanvraag 2023 ontvangen van de gemeente. 

 

6. Spaarnelanden 

Doordat het onderwerp vuil – en de overlast hiervan – zeer geregeld terugkeert op de agenda, zal de wijkraad 

proberen Marieke van der Kaa te bewegen aanwezig te zijn op één van de openbare vergaderingen. 

 

7. Participatie in de wijk 

De vier wijkraden van Schalkwijk zullen – samen met de burgemeester – in gesprek gaan inzake het ‘Wijkplatform’; 

er is nog veel onduidelijk en nog heel wat te overleggen (zie tevens agendapunt 14, kopje ‘Discussie 

(samenvatting)’). 

 

8. Handhaving / wijkagent 

N.v.t.  

 

9. Woningcorporaties 

De wijkraad ziet graag dat de woningcorporaties vaker zullen aansluiten bij de vergaderingen. 

 

10. Sint Jacob 

Na een tijdelijke stop door te veel vocht in de grond zijn de bouwwerkzaamheden weer hervat. 

Adriënne vraagt wie aangesproken moet worden met betrekking tot het bouwafval: de rommel komt inmiddels 

onder het hek door. René geeft aan dat de uitvoerder – aanwezig in de bouwkeet – hiervoor het aanspreekpunt 

is. 

 

11. Groen in de wijk 

Frits geeft aan dat er op de Prof. Eijkmanlaan zeker dertig bomen méér zullen staan na de herinrichting. Platform 

Groen heeft ‘breedkruinig’ geadviseerd inzake de te planten bomensoort. 
 
René laat weten dat is gestart met het tweede deel van het Aziëpark.  

 

12. SSHO 

Mahad: op dit moment geen nieuwe ontwikkelingen. Wel wordt op 22 december i.s.m. DOCK een ‘vrouwen’feest 

gehouden in De Wereld, ter afsluiting van het jaar. 
 
Frits verzoekt Mahad activiteiten en/of programma door te geven, zodat dit in de wijkkrant opgenomen kan 

worden. 

 

13. Stichting Samen Haarlem 

N.v.t.  

 

14. Bouwontwikkelingen in de wijk 

René laat weten dat er een verslag komt van de bijeenkomst van de klankbordgroep inzake de verkeerssituatie bij 

de Ceylonpoort (het oude VNU-gebouw). 
 
Arjen geeft aan veel contact te hebben met de werkgroep Verkeer en dat hij hier binnenkort weer naar toe zal 

gaan.  

 

Rijkswaterstaat (gebouw Schonenvaert, Toekanweg) verhuist naar het oude ‘FIOD-gebouw’ (Surinameweg). 
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14. Bouwontwikkelingen in de wijk (vervolg) 

Schalkwijk-Midden valt onder de Boerhaavewijk. Door de bouwontwikkelingen wordt de wijk te groot voor de 

wijkraad in de huidige omvang, aldus René. 
 
Sander vraagt of de wijkraad op de hoogte is dat bij het Spaarneziekenhuis zo’n 100 parkeerplaatsen zullen 

verdwijnen. Dit in verband met de te verwachten overlast voor omwonenden in de wijk. Frits geeft aan dat de 

wijkraad op de hoogte is gesteld van de plannen door het ziekenhuis. Vroeger was er twee keer per jaar overleg; 

het is echter niet bekend of het nieuwe bestuur van het ziekenhuis dit wil voortzetten. 
 
René: In het ontwerp voor de ‘oude’ parkeergarage in Centrum Schalkwijk is sprake van één rijrichting: ingang aan 

de zuidkant, uitgang aan de noordkant. Daarnaast zal het autoverkeer aan de noordzijde zowel links- als rechtsaf 

kunnen slaan. Hiermee wordt het er voor het fietsverkeer aan de noordzijde niet veiliger op. Zelfs ronduit 

gevaarlijk. 

Dimitri wil graag dat na de vergadering op de kaart aangewezen wordt wáár het (toekomstige) rechtsaf is. Hij wil 

dit dan meenemen naar de gemeente. Echter, omdat de plannen in principe definitief zijn weet hij niet of dat zin 

zal hebben. 
 
René zegt dat de vier wijkraden van Schalkwijk alle in Schalkwijk wonende raadsleden hierover willen aanschrijven. 

Wij willen graag met ze aan tafel; zij weten toch ook wat er speelt in de wijk? 

 

Discussie (samenvatting) 

De wijkraad is van mening dat de gemeente behoorlijk tekortschiet: er wordt nauwelijks of op het allerlaatste 

moment informatie verstrekt over onderwerpen die van belang zijn voor de bewoners van de wijk. Het betreft 

onderwerpen als participatie en inspraak, verkeersveiligheid, parkeren, bouwplannen etc. Er moet bijna altijd naar 

gevraagd worden; uit zichzelf komt de gemeente niet over de brug.  
 
Met betrekking tot ‘Gewoon in de wijk’ heeft de wijkraad ook geen enkele informatie ontvangen. Ook DOCK bleek 

nergens van op de hoogte te zijn gebracht. Bij navraag bij de gemeente is slechts informatie verstrekt wat al op de 

website te vinden was. Géén onderliggende stukken, géén uitleg over de totstandkoming van besluiten of waarop 

deze  zijn gebaseerd, géén duidelijkheid of / hoe onderzoek is uitgevoerd, etc.  
 
Daarnaast leeft de overtuiging dat de input of de mening van de wijkra(a)d(en) niet serieus genomen wordt door 

de gemeente. Door het ontbreken van communicatie of feedback op de inbreng van de wijkra(a)d(en) heeft het er 

alle schijn van dat hier geen enkele aandacht aan wordt besteedt.  

René: Het is niet zo dat wij vinden dat de gemeente onze inbreng maar moet opvolgen; wanneer iets niet mogelijk 

is en onderbouwd wordt waarom, kunnen we dat ook accepteren.  
 
De gemeente heeft de mond vol van participatie, maar lijkt hier zelf niet aan mee te doen.  
 
Ook het naar behoren uitvoeren van de werkzaamheden van de wijkraad, zoals is opgenomen in de Verordening 

op de Wijkraden wordt gefrustreerd. Enerzijds verplicht de gemeente de wijkraden om alle bewoners te bereiken 

en te informeren, anderzijds wordt dit tegengewerkt door de behoorlijke afbouw van de jaarlijkse subsidie. De 

wijkkrant – drie keer per jaar huis-aan-huis verspreid – wordt steeds kleiner door een te klein budget, terwijl dit 

dé manier is om alle wijkbewoners te bereiken. 
 
De wijkraad is allerminst te spreken over de informatievoorziening aangaande het ‘Wijkplatform’. Hoe dit platform 

er uit zal moeten zien is nog niet bekend, terwijl er al wel is besloten (zonder participatie) om de wijkraden met 

ingang van 2024 op te heffen.  
 
Duidelijk is dat de meeste oppositiepartijen het niet eens zijn met dit besluit en dat zij zich afvragen waarom de 

wijkraden die wel goed functioneren niet behouden kunnen worden. 

 

15. Werkgroep Verkeer 

N.v.t. 

 

16. Facebook en de website 

Geen mededelingen 
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17. Boerhaavelaar 

De wijkkrant is netjes op tijd bezorgd en is tevens te vinden op de website. 

 

18. Rondvraag 

 Dimitri laat weten de vergadering als zeer inspirerend te hebben ervaren. Ook geeft hij aan – op 

persoonlijke titel – zijn twijfels te hebben over het ‘Wijkplatform’. 

 Frits en Roy (van Loon, DOCK) nemen contact op met Spaarnelanden. Verzocht wordt Spaarnelanden te 

vragen of de structurele ‘rotzooiplekken’ vaker schoongemaakt kunnen worden. 

 Sander zegt dat het ‘Wijkplatform’ naast de huidige wijkraden kan bestaan en dat dit ingezet kan worden 

in de wijken waar geen (of een niet-functionerende) wijkraad aanwezig is. Hij geeft aan voorstander te zijn 

de goed functionerende wijkraden te behouden. 

 Mahad: wordt dit onderwerp alleen met wijkraden en gemeente besproken? Of tellen zelforganisaties ook 

mee? De SSHO wil haar doelgroep wel kunnen blijven bereiken. Ik hoor vandaag pas voor het eerst iets 

over een ‘Wijkplatform’. 

 René laat weten dat er een Kerstinloop is op 15 december a.s. van 17:00u – 19:00u voor alle bewoners 

van de Boerhaavewijk.  

 

19. Afsluiting 

René sluit de vergadering om 21.50u en nodigt de aanwezigen uit om onder het genot van een drankje nog even 

na te praten. 

 

 

De volgende openbare vergadering  is op dinsdag 3 januari 2023. 


